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متن پرسش

سلام و عرض ادب: استاد عزیز چرا بستر پخش زنده جلسات رو فراهم نمیکنید؟ بسیاری از دوستان

ساکن اصفهان نیستند و علاقه دارند که به طور زنده در جلسات شما شرکت کنند. الان تقریبا اکثریت

جلسات پخش زنده هم دارند و کار سختی هم نیست. از طریق پخش زنده آپارات یا لایو اینستاگرام

یا... ممنونم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: رفقا روی این موضوع فکر کردهاند. رویهمرفته نظرشان آن است که با یک

روز تأخیر، مسئله تغر نخواهد کرد بخصوص که جلسات به صورت هفتگی و مستمر تشکیل میشود

و با سمینار و نشستهای موسمی فرق دارد. موفق باشید


